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Skolebestyrelsesmøde 10. oktober 2017 kl. 17-21 
 

DAGSORDEN 
 
17:00 
1) Godkendelse af ref + dagsorden 
2) Elevrådet 
3) Årshjul, her kan tillægges forældremøder mv. 
 
17:30 
4) Besøg fra forvaltningen vedr. Fællesskaber 
 
18:15 
5) 1 times arbejdsmøde i mindre grupper -  der tages sandwich med ud 
 
19.00 
6) Fælles opsamling på arbejdet fra grupperne og evt. beslutning af principbeskrivelser 
 
19:45 
7) Udvalgsarbejdet 
- er der udvikling opdatering fra de øvrige udvalg? 
 
20:00 
8) Tilbagemeldinger fra kontaktforældremødet 
9) Meddelelser fra Skoleledelsen 
10) Meddelelser fra Formand 
11) evt. 
 
 
Næste møde 

 

 

 

 
 

To do 

Opgave Mål  Ansvarlig(e) 
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1. Kommentar fra Christian: Referatet er meget utydelig… det er svært at 
forstå hvad der er sket på mødet. Ønsker at det bliver mere tydeligt hvad 
der er besluttet. 
Dagsorden er godkendt… der bliver en diskussion vedr. toiletter under pkt. 
10-11 

2. Elevrådet har fået ny formand/Næstformand… August & Erik. Elevrådet er 
enige om at mobilregler er ok. Dog mener 7. årgang at der burde være mere 
sikkerhed pga. tyveri. 
Når 7-8-9 forlader skolen vil de gerne have deres telefoner med 
Elevrådet vil evt. arbejde med fællesarrangementer for elever i skoletiden 
Elevrådet mener at indeklimaet ikke er i orden 
Skolen(Ledelsen) skal kontakte GE vedr. udvendige solafskærmning 

3. Jan orienterede om årshjulet….(se bilag i indkaldelsen) Han har renset 
”hjulet” for unødige punkter 
Vi indbyder økonomi afdelingen på de møder der passer os bedst i forhold til 
vores årshjul 
Skolen(ledelsen) finder ud af hvornår diverse undersøgelser(trivsel, 
kvalitetsrapport, data mm)bliver fremlagt. Og får lagt det ind i årshjulet 
Til Årshjulet skal der tilføres fælles forældre møder 
Jan vil gerne invitere hele elevrådet til et SKB møde 

4. Besøg fra forvaltningen(Anne Marie) orientering  vedr. fælleskaber 
5. Udsat til sidst 
6. Udsat til sidst 
7. + pkt. 8 Charlotte orienterede om forældre aftalen på kontakt forældre 

mødet 
Der blev orienteret om fælleskabs modellen samt trivsels arbejdet 
Flere af kontaktforældre ønsker en mere synlig bestyrelse samt ledelse. 
Alle mente at de store tema møder var overflødige 
De ønsker at møderne bliver målrettet til mere specifikke emner 
Der var en del KT forældrene der var usikker vedr. antallet at skole/hjem 
samtaler 

8.   
9. Mødet vedr. 8. klasser praktik gik rigtig godt…. Vi skal have ca. 15-20 

praktikpladser… vi har ca. 6 pt. Der er en usikkerhed om hvor omfangsrigt at 
disse praktikpladser skal være.. Vi overvejer at ændre navn til 
”#virkelighedens skole” 
Vi har oprettet tre praktikpladser for 3 elever fra andre skoler 
En dialog om vores toiletforhold…vi har budt ind på de midler som 
kommunen har frigivet til at bedre toiletforholdene på skolen. Vi har 
forældre(arkitekt) der gerne vil tegne og komme med en ide til hvordan vi 
kan forbedre toiletforholdene 

10. Formanden sender forslag til SKB til Pernille som sender det ud til alle 
medlemmer. Vi opsummere hvem der samarbejder om hvilke principper, 
samt hvem der er tovholder. 
Vi skal se på de principper som vi arbejdede med i 2015, og aktualisere 
dem. 

 
a. Undervisningens organisering: Christian, Niels Kristian 
b. Udfylde undervisnings pligt for talenter: Jan, Charlotte 
c. Samarbejde mellem skole og hjem: Charlotte, Dorte, Jasper, 

Line 
d. Info til hjem om elevudbytte: Jonathan, Lotte 
e. Arbejdets fordeling mellem lærer: Jonathan, Dorte 
f. Fælles arrangementer for elever: Lotte, August 
g. Skolefritidsordning: Arild, Niels 
h. Det 8. bud: Charlotte, Niels, Kristian 



 

 

 
11. Formanden informerede om ”slack” en ny kommunikations portal som vi 

evt. kunne bruge i SKB sammenhæng 
 

Arild 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 


